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Närvarande:  Maivor Larsson, PRO Sunne 

Siv Frykdalen-Jansson, PRO Sunne 
 Margareta Nilsson, PRO Lysvik 
 Jane Andersson, PRO Lysvik 

Kristina Wallgren, SPF 
Gunnel Andersson, RPG 
Monica Johansson, SKPF 
Solveig Olsson, SKPF 

   
 
Övriga: Gert Dahlberg (S), ordförande 

Kristina Lundberg (C), kommunstyrelsens ordförande 
Malin Lindén Olsson, socialchef 
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1 Föregående minnesanteckning 
Föregående minnesanteckning gicks igenom och läggs till handlingarna. 
 

2 Information om trafikplanering – samhällsplanerare Mikael Persson 
- Flera arbeten har utförts detta år och mycket är på gång. Rondellen vid bron har fått en ny 

utsmyckning och det är ett samarbete mellan Mitt Sunne och Sunne kommun. En ny brygga 
vid gästhamnen är iordningställd och Betelparken har fått gång- och cykelväg. En bro över till 
parken är på gång. Björkhagsvägen som har varit en grusväg har fått asfalt. Under 2023 
kommer man att fortsätta med gång- och cykelvägen vid Gullsby, färdigställa hundrastgård vid 
Betelparken och en sommaräng för biologisk mångfald vid gamla barkstationen.  

Mikael Persson tar med sig följande frågor från rådet; 
- Göra p-platser på Kvarngatan tydligare med att t ex måla upp strecken på trottoarkanten. 
- Övergångsställe på Storgatan strax före korsningen mot E45. Det är Trafikverkets ansvar men 

Mikael tar med sig frågan. 

- Skyltning/markering korsning Skäggebergsvägen/Allégatan. 
- På förra pensionärsrådet kom frågan upp om att göra en huvudled av hela Långgatan samt ett 

övergångsställe vid Missionskyrkan.  
 

3 Information från verksamheten socialtjänst – socialchef Malin Lindén Olsson 
Det är flera projekt kring fastigheter som är aktuella inom socialtjänsten, t ex pågår en planering, 
behov och kostnader, inför en större renovering av Brogården. Kommunen har fått tillgång till 
lokalerna på Selmagården och just nu pågår möblering av allmänna ytor samt personalrum. Boendet 
har 36 platser fördelat på 4 avdelningar. Avdelningarna har döpts efter kvinnliga karaktärer i Selma 
Lagerlöfs böcker. Varje lägenhet har ett pentry samt ett anpassat badrum. På varje avdelning finns 
gemensamhetsytor med matsal och uppehållsrum. Det finns också ett större sal där alla kan träffas 
samt en innergård med uppvärmd gångslinga. Inflytt kommer att ske 1 februari men föregås av en 
invigning 19 januari där man också inviger de nya lokalerna för hjälpmedelsverksamheten.  
 

4 Information från kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsens ordförande Kristina Lundberg informerar om några ärenden som har tagits upp på 
senaste mötet samt andra aktuella frågor. 

- Budgetuppföljningen per oktober visar ett positivt resultat på 25,2 miljoner för 2022. Det är ett 
bra resultat men verksamheten går fortfarande minus och med ökade intäkter går det dock 
plus. Kommunen gör en extra pensionsinlösen och personalen får en julgåva, presentkort värda 
500 kr till jul. 

- Redovisning av medborgarförslag. Medborgarförslag om att förbättra gångvägen runt 
Kolsnäsudden besvaras med hänvisning till att en utredning pågår och det kommer att göras ett 
helhetsgrepp för en upprustning av udden. Här ska hänsyn tas till tillgänglighet och 
gestaltning. 

- Skolans kvalitetsrapport visar att skolan i Sunne har tappat mer än andra under pandemin, t ex 
behöriga till gymnasiet. Många behöver stödinsatser när det gäller att läsa och räkna. 

- Föräldrakooperativet Grankotten i Bäckalund får utöka sin verksamhet med 20 platser. 
- Rapport om ej verkställda insatser, som skickas varje kvartal till Inspektionen för vård och 

omsorg, visar att det nu finns en kö till säboplatser i kommunen. 
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- Verksamheten har rapporterat om vad som har gjorts detta år med hjälp av medel från Sune 
Larssons testamentsgåva till äldreomsorgen i kommunen.  

 

5 Frågerunda 
- Vem ansvarar för inre skötsel, t ex möblerna i entrén på Allégården? – Svar: Fastighetsbolaget 

ansvarar för entrén och kommunen för matsalen. 
- Broddar till pensionärer över 75 år – Svar: Det har genom åren inkommit ett par medborgar-

förslag om broddar till pensionärer och frågan har utretts. Det anses vara en så pass låg summa 
att den kan bekostas själv. 

- Varför finns inte fixarservice kvar? – Svar: Funktionen togs bort för några år sedan. Tips om 
att man kan lämna in det som ett medborgarförslag till kommunen. 

- Bostadssituationen på Allégården, finns det lediga lägenheter? – Svar: Lägenheterna hyrs av 
fastighetsbolaget och det är först till kvarn som gäller. 

- Finns det möjlighet för anhöriga till personer som bor på säbo att bo över vid besök?  
– Svar: Nej, kommunen har inte möjlighet att erbjuda det. 
 

6 Val av representanter från föreningarna 2023-2026 
Följande personer kommer att representera föreningarna kommande mandatperiod; 

PRO Lysvik – Jane Andersson, Margareta Svensson (ordinarie) och Margareta Nilsson (ersättare) 
PRO Sunne – Maivor Larsson, Siv Frykdalen-Jansson (ordinarie) och Kjell-Owe Larsson (ersättare) 

SKPF – Monika Johansson (ordinarie) och Solveig Olsson (ersättare) 
RPG – Gunnel Andersson (ordinarie) och Inger Larsson (ersättare) 

SPF Fryksdalen – Kristina Wallgren, vakant (ordinarie) och Jarl Magnusson (ersättare) 
Kyrkans vänner – Barbro Kast 

Röda Korset – Birgitta Steen 
 

7 Övrigt 
 

- Datum för pensionärsrådet 2023 – fredagen den 24 februari, torsdag 20 april, 28 september och 
16 november. 

  
 

 
 
Nästa planerade pensionärsråd: fredagen den 24 februari kl 13:15 
 

 
Gert Dahlberg   Catrin Hjalmarsson 
Ordförande    Sekreterare 


